
ACTA NÚM. 185 
 
Membres assistents: 
Maite Carrassón López de Letona, 
presidenta 
Diego Castro Ceacero 
Anna Díaz Vicario 
Josep Maria de Dios Marcer 
Juan Jesús Donaire Benito 
Ester Fernández Gimeno 
Margarita Freixas Alas 
Míriam Giménez Dapena 
Jesús Giraldo Arjonilla. 
Alba Hernández Bonilla 
Miguel Hernandez Cabrera 
Assumpció Malgosa Morera 
Joan Orobitg Huguet 
Judith Panadés Martí 
Albert Pastor Martínez 
Josep Pastor Milán 
Elisabeth Pladevall Ballester 
Xavier Ramos Morilla 
Daniel Rico Camps 
Tatiana Rovira Faixa 
Susana Subirà Álvarez 
Jordi Suñé Tarruella 
Pere Ysàs Solanes 

A Bellaterra, a les 09.40 h del dia 3 de 
juliol de 2024, es reuneixen en sessió 
ordinària, a la sala de juntes del Rectorat 
i sota la presidència de la vicerectora de 
Personal Acadèmic, Maite Carrassón 
López de Letona, els membres de la 
Comissió de Personal Acadèmic 
assenyalats al marge. 

 
S’ha excusat d’assistir a la reunió, Ernesto Castaños Moreno, Isidre Gibert González, 
Sonia Lorente Sánchez, Salvador Navarro Soto, Susana Navas Navarro, i Àlex Pérez 
Sánchez. 
 
No assisteix Cristina Madrid Sandín. 
 
Hi actua com a membre de suport Joan Farré Vila, cap de la Unitat de Personal 
Acadèmic, la senyora Natividad Ramajo Hernández, adjunta del vicerectorat de 
Personal Acadèmic, Juan Antonio Alcaide Romero i Eduard Sánchez Artigas de l’Oficina 
de Qualitat  Docent.  
 
Hi actua, com a secretària, Montse Tarjuelo Jacas, lletrada del Gabinet Jurídic de la 
UAB. 
 
La sessió es grava a l’efecte de preparar l’acta. 
 
 
Ordre del dia  
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informe de la vicerectora de Personal Acadèmic 
3. Aprovació de concursos de PDI dels cossos docents universitaris 
4. Aprovació de concursos de PDI laboral  
5. Aprovació dels criteris d’avaluació intermèdia de lectors de departaments. 
6. Convocatòria d’avaluació de l’activitat docent 2024 (trams generats fins el 
31/12/2023):  



6.1. Modificació de la relació definitiva de professorat admès i exclòs.  
6.2. Presentació i proposta d'informe de recurs contra la relació definitiva de 
professorat admès i exclòs 
6.3. Aprovació de la resolució definitiva d'avaluació. 
7. Modificació de la Guia d’avaluació de l’activitat docent del professorat de la UAB 
8. Proposta d’aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de gestió 
del PDI funcionari i contractat. Avaluació 2023 
9. Assumptes de tràmit:  
9.1. Informació dels col·laboradors de docència nomenats al maig de 2024  
9.2. Modificacions de tribunals dels concursos 
10. Torn obert de paraules 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de les actes de la sessió anterior. 
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda aprovar l’acta del dia. 
 
 
2. Informe de la vicerectora de Personal Acadèmic. 
 
La vicerectora de Personal Acadèmic inicia el seu informe i explica que la setmana 
passada es va celebrar una jornada sectorial de la CRUE i el nou secretari general va 
informar que encara està sense resoldre l’assumpte de la comptabilitat dels substituts, 
que ja saben a quina llei anirà, però que no es resoldrà abans del febrer del 2025. Explica 
que els vicerectors de Personal Acadèmic de les universitats catalanes han demanat a 
la Generalitat que ho resolgui en l’àmbit català com ho han fet a la Comunitat Valenciana,  
amb una llei que considera aquesta funció d’interès públic per tota l’administració de la 
Generalitat, però no se sap res més. El secretari general de la CRUE també va explicar 
que el Ministeri té previst un nou programa d’incorporació de talent docent i investigador 
en contractes de professorat Lector, per compensar part de les conseqüències de 
l’entrada en vigor de la LOSU, el Ministeri dotarà 2/3 parts del cost de les places de 
lectors durant 6 anys, i la 3a. part restant la posarà cada Comunitat Autònoma per això 
s’estan negociant acords amb totes les Comunitats Autònomes. Una condició és que 
aquestes persones han d’estar contractades a 30 de juny de 2025, i a la UAB li 
correspondrien unes 250 places,  això significarà treure un munt de places en un període 
de temps molt curt. 
 
A continuació s’inicia un torn d’intervencions i es demanen aclariments respecte a la 
compatibilitat dels substituts, i la vicerectora respon que es donarà flexibilitat en tot allò 
que depengui de la UAB però no poden intervenir en les decisions de les altres 
administracions. Explica que avui es tornen a treure concursos d’associats i aquests no 
estaran contractats fins a l’octubre. Tota aquesta  contractació enorme d’associats i de 
substituts provoca una gran tensió a la UPAC i demana a tothom que ho tingui en compte 
si hi ha errades, ja que el volum de concursos és molt gran. Sobre casos particulars 
comenta la vicerectora que és millor tractar cas per cas, que ella contestat tots els mails 
que envien els directors i que s’intenta solucionar tot.  
 
 
 
3. Aprovació de concursos de PDI dels cossos docents universitaris 
 



La vicerectora presenta la documentació de les places que es presenten a aprovació.  
 
La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda: 

Primer.- Aprovar les convocatòries de places PDI dels cossos docents 
universitaris, de conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l'execució i el 
seguiment d’aquest acord. 

 

4. Aprovació de concursos de PDI laboral  
 
La vicerectora presenta la documentació de les places que es presenten a aprovació,  
 

La Comissió de Personal Acadèmic acorda: 

Primer.- Aprovar per assentiment les convocatòries de places PDI laboral, 
següents, de conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 

 
 
Punt 5. Aprovació dels criteris d’avaluació intermèdia de lectors de departaments. 
 
La vicerectora de Personal Acadèmic presenta aquest punt de l’ordre del dia i abans vol 
explicar que s’ha de modificar la normativa referida a la incorporació del professorat 
lector a la UAB que tenim aprovada ja que la LOSU ha modificat la figura, abans de la 
LOSU si els lectors no superaven l’avaluació intermèdia finalitzaven el contracte de 
professor lector i després havien de desvincular-se de la UAB. Ara amb la LOSU la 
avaluació intermèdia és orientativa, i tot i que encara s’està acabant de definir el procés, 
segurament no se’ls oferirà la plaça estable, i se’ls farà passar l’avaluació intermèdia al 
4art any perquè tinguin temps de buscar-se altres alternatives fora de la UAB.  Explica 
que també s’haurà de modificar la normativa ja que abans de la LOSU calia una 
desvinculació de 2 anys i es donava l’oportunitat de fer estades fora, però ara la LOSU 
només cal una desvinculació de 9 mesos i per tant s’haurà de modificar. Finalment diu 
que això és un petit avançament però que portarà a aquesta Comissió el tractament del 
tema perquè es debati amb el temps suficient.  
 
La Comissió de Personal Acadèmic acorda: 

Primer.- Aprovar, si escau els criteris d’avaluació intermèdia de lectors de 
diversos departaments, de conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el 
seguiment d’aquests acords.  

 
 
6. Convocatòria d’avaluació de l’activitat docent 2024 (trams generats fins el 
31/12/2023):  
6.1. Aprovació de la relació definitiva de professorat admès i exclòs  
6.2. Presentació i proposta d’informe de recurs contra la relació definitiva de professorat 
admès i exclòs 



6.2. Aprovació de la resolució definitiva d’avaluació 
La vicerectora d’Estudis i Qualitats presenta la modificació de la relació definitiva de 
professorat admesos i exclosos i comenta que el professorat que ha cobrat els estadis 
de secundària aquests són incompatibles amb el cobrament dels trams docents de 
l’activitat docent del professorat universitari, i no es poden cobrar simultàniament per 
això es proposa extreure aquests dos casos del llistat de la relació definitiva d’admesos 
amb retribució. I també presenta el cas de dos recursos, un professor que en el seu 
moment va fer una única sol·licitud per més d’un tram, se li accepta i se li dona 
l’oportunitat que en 10 dies presenti la documentació corresponent. L’altre cas és el 
d’una professora infermera, que ha col·laborat amb la UAB però sense vinculació 
laboral, i no se li pot considerar perquè als col·laboradors docents amb la regulació del 
Reglament no es pot avaluar aquests períodes al no haver estat prestant cap relació 
laboral.  
 
A continuació es presenta la modificació de la resolució provisional d’avaluació, en la 
qual s’han presentat els 6 reclamacions presentades contra les avaluacions 
específiques d’indicadors a la proposta d’avaluació que s’han informat favorablement, i 
explica breument els casos. També explica que s’han presentat dues reclamacions per 
incorporar la valoració realitzada a la resolució definitiva d’avaluació que també s’ha 
considerat de forma favorable. Finalment comenta que s’han presentat 24 reclamacions 
per incorporar la valoració realitzada a la resolució definitiva d’avaluació de la qual es 
proposa estimar 5 reclamacions i les explica breument.  
 
 
A continuació s’inicia un torn d’intervencions on es planteja la disconformitat que a 
professors no se’ls reconeixen alguns cursos de formació en l’avaluació docent, també 
es comenta un cas concret d’un professor amb enquestes no significatives i no va 
aportar altres evidencies perquè estava a l’estranger. Es comenta que  un curs 
d’especialització pot ser perfectament útil per la docència. Es demana si es sap si al 
2009 la gent que va demanar els trams es van considerar aquests cursos formatius o no 
i si així fos es demana aplicar el mateix criteri que es va aplicar en aquell moment. 
S’explica que com a degà es mira totes les enquestes de professors de la seva Facultat, 
uns 450 docents, es mira els comentaris dels estudiants, i selecciona 2 grups: als que 
no han anat bé les enquestes i se’ls hi aplica un procediment que tenen a la Facultat i 
els que tenen enquestes especialment bones, i a tots aquests se’ls envia una felicitació, 
i que després no encaixa amb l’avaluació final dels trams. Es comenta que es convenient 
donar un vot confiança a les comissions avaluadores, no són persones alienes, són com 
els membres d’aquesta CPA, i que els avaluats, es pot entendre que hi ha casos 
particulars, i a vegades implica que un membre d’aquesta comissió intervingui però no 
es pot convertir aquesta CPA en una discussió de casos particulars dels quals algun 
membre d’aquesta comissió coneix la persona.  
 
La vicerectora respon que es pot treballar en la consideració dels cursos 
d’especialització, reconeix que redunden en l’actualització de la docència, és evident, 
però són cursos que es fan per la recerca i puntuen en els currículums de la recerca, si 
és un curs que es pot acreditar que ha significat millora en la docència, s’accepta i consta 
com a docència. Han de ser amb una vinculació docent. En un dels casos comentats no 
s’ha acreditat que tingués aquesta vinculació docent. Revisaran el que s’ha comentat de 
la consideració al 2009 dels cursos formatius, i si en aquell moment ho van tenir en 
compte com a curs docent ho tindran en compte. Sobre el cas d’un professor amb 
enquestes no significatives que no va aportar evidències comenta que ha d’acreditar en 
via de recurs perquè no ho ha pogut presentar i si és considera justificat es pot tenir en 
compte. Finalment comenta la vicerectora que hi ha un grup innovació docent a AQU 
que està revisant la guia d’avaluació, i al moment en que s’hagi d’aplicar i haguem de 
canviar el nostre model es pot agafar tota aquesta experiència. 



 
La Comissió de Personal Acadèmic per 17 favor,  cap en contra,  i 5 abstencions 
acorda: 

Primer.- Modificar la relació definitiva de professorat admès i exclòs a la 
convocatòria 2024 d’avaluació de l’activitat docent per a la retribució addicional 
per trams docents autonòmics generats fins el 31/12/2023, de conformitat amb 
l’annex adjunt.  

Segon.- Informar favorablement/desfavorablement els recursos presentats contra 
la relació definitiva de professorat admès i exclòs, i elevar aquests informes al 
rector.  

Tercer.- Aprovar la resolució definitiva d’avaluació de la convocatòria 2024 
d’avaluació de l’activitat docent per a la retribució addicional per trams docents 
autonòmics generats fins el 31/12/2023, de conformitat amb l’annex adjunt.   

Quart.- Encarregar a la Vicerectora d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

 

7. Modificació de la Guia d’avaluació de l’activitat docent del professorat de la UAB. 

La vicerectora d’Estudis i de Qualitat presenta aquest punt, i recorda que ja s’ha parlat 
diverses vegades a aquesta Comissió de la necessitat d’aquesta modificació que es 
presenta i explica de forma resumida l’estat de la qüestió: tenim unes comissions 
avaluadores, que nomenem des de la CPA i els demanem que es mirin els 400 
expedients que arriben i facin la seva valoració, que fan per parells, que no avaluen els 
professors del seu departament, per fer-la el més neutre possible, i després aquesta 
feina ha de passar per la validació de la CPA, cosa que no es dona en cap més 
procediment de la UAB. Tot aquest procediment tant feixuc afecta al calendari, és un 
procediment impossible de complir pels terminis, fem passes innecessàries. Explica que 
s’ha mirat el que fan altres universitats i ningú ho fa com es fa aquí, és un procediment 
massa carregós. El que es proposa és treure de la CPA l’aprovació de llistes favorables, 
desfavorables, admesos i exclosos, deixa de considerar la CPA com a agent avaluadora, 
no de conèixer el procediment. Això donaria un calendari mes comprensible a les 
comissions, igualment seria mes eficient el procediment. 
 
A continuació s’inicia un torn d’intervencions en el que es planteja que no es qüestiona 
la feina que fan les comissions avaluadores sinó que és una competència d’aquesta 
comissió, també es diu que la gent s’adreça als seus representants a la CPA i els hi 
expliquen la seva situació, i per això porten casos particulars a aquesta comissió. Es 
comenta que els sindicats haurien d’intervenir. També es comenta que si al seu dia es 
va decidir donar a aquesta competència a aquesta comissió per alguna cosa seria, i és 
bo que es revisi la feina de les comissions avaluadores. Es comenta que s’ha de donar 
confiança a les comissions, aquesta Comissió dedica molt de temps a aquets assumpte 
i és desproporcionat, i és impossible mirar-se tots els expedients amb prou detall. 

La vicerectora de Personal Acadèmic diu que el que es presenta és un canvi en el 
procediment i que això no afecta els drets dels treballadors i per això no hauria de 
negociar-se.  

La vicerectora d’Estudis i de Qualitat comenta que ha presentat aquest canvi en la 
normativa després de l’experiència de dos anys, amb la intenció de normalitzar aquest 
procés igual que ho són els altres processos, i en altres universitats.  



La Comissió de Personal Acadèmic per 14 vots a favor, 6 en contra,  i 2 
abstencions acorda: 

Primer.- Informar favorablement la modificació de la "Guia d'avaluació de 
l'activitat docent del professorat" de la Universitat Autònoma de Barcelona 
aprovada pel Consell de Govern en data 18 de desembre de 2023, per traslladar-la 
al Consell de Govern per a la seva aprovació.  

Segon.- Encarregar a la Vicerectora d’Estudis i de Qualitat l’execució i el 
seguiment d’aquest acord. 

 

8. Proposta d’aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de gestió 
del PDI funcionari i contractat. Avaluació 2023 
 

La vicerectora de Personal Acadèmic presenta la proposta de reconeixement de la 
retribució addicional per mèrits docents i de gestió, que s’assignarà per mitjà del Consell 
Social de la Universitat a proposta del Consell de Govern, amb la valoració prèvia dels 
mèrits mitjançant l’avaluació de l’Agència per a la Qualitat del Sistema Universitari de 
Catalunya.  
  
Per assentiment, la comissió de personal acadèmic acorda el següent: 
 
Primer.- Aprovar la proposta de resolució d’avaluació dels complements 
autonòmics per mèrits de gestió del personal docent i investigador funcionari i 
contractat per períodes generats fins el 31 de desembre de 2023, de conformitat 
amb l’annex adjunt. 
 
Segon.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l'execució i el 
seguiment d’aquests acords, així com la seva presentació a l’Agència per a la 
Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya, per a la seva certificació 
  
 

9. Assumptes de tràmit:  
 
9.1. Informació dels col·laboradors de docència nomenats al maig de 2024  
 
La vicerectora informa sobre el col·laboradors de docència nomenats al mes de maig de 
2024 d’acord amb el que preveu el Reglament de Personal Acadèmic per desenvolupar 
la seva activitat professional fora de l’àmbit acadèmic  de la UAB i que col·laboren 
ocasionalment o permanentment amb la Universitat de forma desinteressada mitjançant 
la realització  d’activitats docents, i sense tenir vinculació laboral amb la universitat.  
  
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 
 
Primer. Donar-se per assabentats del reconeixement com a col·laboradors 
docents en les diverses modalitats previstes al Reglament de Personal Acadèmic 
dels professionals que consten a l’annex adjunt. 
 
Segon. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 



9.2. Modificacions de tribunals dels concursos 
 
La vicerectora presenta modificacions de tribunals d’alguns concursos. 
 
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 
 
Primer. Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 
doctor/lector de de referència LEC208/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/5), 
en el següent sentit: 
 

President/a titular: José María Díaz Mínguez –CU- Universidad de Salamanca 
Secretari/a titular: Carme Nogués Sanmiquel –CU- Universitat Autònoma de 
Barcelona  
Vocal titular: Juan Ramón Peinado Mena -CU- Universidad de Castilla-La Mancha 
President/a suplent: Montserrat Elías Arnanz – CU- Universidad de Murcia 
Secretari/a suplent: Josep Santaló Pedro -CU- Universitat Autònoma de Barcelona 
Vocal suplent: Jeus Perez Clausell -TU- Universitat de Barcelona  
 
Segon.- Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 
doctor/lector de de referència LEC240/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/4), 
en el següent sentit:  
 
President/a titular: José Manuel Cortés Martín –CU- Universidad Pablo de Olavide 
Secretari/a titular: Helena Ysàs Molinero –TU- Universitat Autònoma de Barcelona 
Vocal titular: Laurentino Javier Dueñas Herrero –TU- Universidad de Valladolid 
President/a suplent: Elena Crespo Navarro – CU- Universidad Miguel Hernández 
de Elche  
Secretari/a suplent: David Gutiérrez Colominas -TU- Universitat Autònoma de 
Barcelona  
Vocal suplent: María Azucena Escudero Prieto – TU- Universidad de Valladolid  
 
Tercer.- Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 
doctor/lector de referència LEC273/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/6), en 
el següent sentit:  
 
President/a titular: Marta Postigo Asenjo -TU- Universidad de Málaga 
Secretari/ària titular: Agustí Nieto Galán -CU- Universitat Autònoma de Barcelona 
Vocal titular: Antonio De Murcia Conesa -AGR- Universitat d'Alacant  
President/a suplent: Jorge Riechmann Fernández -TU- Universidad Autónoma de 
Madrid  
Secretari/ària suplent: Begonya Saez Tajafuerce -AGR- Universitat Autònoma de 
Barcelona  
Vocal suplent: Ana María Rioja Nieto -TU- Universidad Complutense de Madrid  
 
Quart.- Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs de 
professorat titular d’universitat de referència TU/24/158 (Convocatòria 
2024/D/FC/CC/10), en el següent sentit:  
 
President/a titular: María Carmen Pardo Salgado – TU- Universitat de Girona 
Secretari/ària titular: Anna Orriols Alsina -TU- Universitat Autònoma de Barcelona 
Vocal titular: Ramón Cózar Gutiérrez – TU – Universidad de Castilla-La Mancha 
President/a suplent: Jesús Félix Pascual Molina -TU- Universidad de Valladolid 
Secretari/ària suplent: Montserrat Claveria Nadal -CU- Universitat Autònoma de 
Barcelona  



Vocal suplent: José Miguel Delgado Barrado -CU- Universidad de Jaén  
 
Cinquè.- Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 
doctor/lector de referència LEC306/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/4), en 
el següent sentit:  
 
President/a titular: Mª Laura Quintanilla Cobián – AGR- Universidad Nacional de 
Educación a Distancia  
Secretari/ària titular: Roser Granero Pérez -CU- Universitat Autònoma de 
Barcelona  
Vocal titular: Vicenç Quera Jordana –CU – Universitat de Barcelona  
President/a suplent: Rafael Rabadán Anta -TU- Universidad de Murcia 
Secretari/ària suplent: Mariona Portell Vidal -TU- Universitat Autònoma de 
Barcelona  
Vocal suplent: Francisco José Díaz Bretones -TU- Universidad de Granada 
 
 
10. Torn obert de paraules. 
 
El doctor Josep Maria De Dios Marcer demana si  es pot enviar un mail als departaments 
recordant que la docència que s’adjudica als professors s’ajusti al perfil de la plaça que 
es guanya al concurs. La vicerectora contesta que pel que fa als associats la docència 
l’han de fer del perfil de la plaça guanyada que és la de l’especialització professional, i 
és la que justifica la seva contractació, es treuen els places perfilades per això, i quan 
demanen augmentar un associat en crèdits, és sempre que tingui docència del mateix 
perfil.  
 
Es planteja una petició de 3 directores d’Economia i Empresa, en referència al programa 
d’acompanyament professional del professorat, que són 170 hores de formació que és 
excessiu, consideren que falta contingut respecte a aspectes pràctics d’eines de 
comunicació amb alumnat, etc, i ja li han fet arribar una carta a la vicerectora per 
reconsiderar el contingut del curs. La vicerectora de  Personal Acadèmic diu que no 
porta ella aquest assumpte, es porta des del vicerectorat d’Estudis, i ara la vicerectora 
no està a la Comissió. Comenta que s’ha comentat l’assumpte, també al Consell de 
Govern i, s’ha dit que s’ha de deixar que funcioni el programa un any, per poder millorar 
o retocar el programa cal veure com funciona.  
 
La doctora Judith Panadés Martí comenta que es vol acomiadar de la CPA, ja que al 
setembre deixa de ser degana, i manifesta que ha après moltes coses, ha estat un gran 
aprenentatge vital, diu que els degans van a moltes comissions, però aquesta és la seva 
preferida, es estimulant, és un intercanvi d’opinions, no sempre tothom està d’acord, i la 
trobarà a faltar, ja que a aquesta Comissió es guanya i s’aprèn. Vol agrair a tothom la 
feina feta i vol agrair a la vicerectora que sempre estigui al peu del canó,  vol agrair-li la 
feina durant tots aquests any. La vicerectora agraeix les paraules i també agraeix la 
dedicació al professorat que es vol dedicar a la gestió. 
 
El doctor Joan Orobitg Huguet explica el problema als processos de selecció dels 
tribunals dels concursos, que si algú presenta la documentació en català, i dos membres 
del tribunal són de fora, diuen que no ho entenen. La vicerectora de Personal Acadèmic 
respon que els candidats poden presentar la documentació en català i en castellà. 
Comenta que ja s’ha previst i que en cas que algun membre de la comissió demani el 
CV en castellà, s’envia al Servei de Llengües perquè ho tradueixen.  
 
 
 



La secretaria 
 
 

  
Vist i plau 
La presidenta 

 
  
12.20h. 


